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Onderwerp: verwijderen verhoging hondenbelasting uit de kadernota

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 17 juni 2021

De Raad gehoord de beraadslaging,

kennis genomen hebbend van 
 het burgerinitiatief om hondenbelasting af te schaffen zoals besproken in de 2e kamer van 10 juni j.l. 

waarbij het lijkt dat er een meerderheid van de 2e kamer dit initiatief steunt;
 de verhoging van de inkomsten voor de gemeente zoals blijkt uit de meicirculaire;

constaterende dat
 er landelijk een meerderheid is om de hondenbelasting af te schaffen;
 de hondenbelasting geen doel of relatie heeft met betrekking tot hondenbezit behoudens een manier 

om de gemeentelijk begroting rond te krijgen;
 de gemeente Barneveld voornemens is, tegen de eerder genoemde landelijke tendens in, de 

hondenbelasting in haar gemeente met 20% (!) te verhogen teneinde de meerjarenbegroting rond te 
krijgen;

van mening is dat
 er volstrekte ongelijkheid en dus oneerlijkheid is tussen hondenbezitters en bezitters van overige 

huis- en gezelschapsdieren;
 er geen relatie is tussen het geïnde geld en een aanwijsbare kostenpost op de gemeentelijke 

begroting;
 gezien de maatschappelijke ontwikkelingen het afschaffen van de hondenbelasting niet alleen 

legitiem, maar bovenal ook eerlijk is.

Verzoekt het college
 af te zien van de in de kadernota voorgenomen verhoging van de hondenbelasting

en gaat over tot de orde van de dag.
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